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Lunds kommun behöver en social investeringsfond!  
  
 
Lunds kommuns årsredovisning för 2017 visar att kommunen går hela 164 miljoner plus. En 
enormt stor summa. Vänsterpartiet föreslog att 50 miljoner av dessa skulle placeras i en 
social investeringsfond. Redan för ett och ett halvt år sedan att en sådan fond skulle startas, 
när socialnämnden kom med ett sådant förslag, men då blev beslutet nej.  
 
Från en social investeringsfond kan olika delar av kommunen söka pengar för att göra 
projekt eller satsningar som gör skillnad och löser problem på lång sikt. Många sociala 
problem i samhället går ofta inte att lösa snabbt utan kräver arbete under längre tid där 
många olika delar av samhället samarbetar och vågar tänka nytt och hitta nya lösningar.  
 
Att Lunds kommun ska ha en social investeringsfond är inte från början en idé från 
Vänsterpartiet, utan förslaget kommer faktiskt från socialnämnden. Det är väldigt bra att 
socialnämnden har tagit detta initiativ att arbeta mer långsiktigt och tillsammans med andra. 
Socialnämnden har också tydligt beskrivit vad syftet med en sådan fond är, hur en sådan 
fond kan fungera och hur andra kommuner gör. Konceptet med social investeringsfond är 
etablerat och fungerar.  
 
Vänsterpartiet som på kommunstyrelsens möte ta chansen och placera en del av 
kommunens överskott i en social investeringsfond. Det är sorgligt att vi inte på allvar kan ta 
chansen att lösa stora samhällsproblem tillsammans för att på så sätt bygga ett bättre 
samhälle.  
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